
INFORMAČNÍ ZPRAVODAJ
Obecního úřadu sloučených obcí

Vavřinec - Veselice - Suchdol - Nové Dvory
Číslo 31                                                      květen 2007

Vážení spoluobčané,

v   úvodu    tohoto   čísla   INFORMAČNÍHO ZPRAVODAJE,   vycházejícího v 
závěru  měsíce  května,  který  je  podle  mého  nejhezčím  měsícem  roku,  Vás  chci 
informovat o přípravě některých investic,   které   vedení   obce   postupně   připravuje 
k realizaci v příštím období. I když v současné době probíhá pro obec velice nákladná 
celková  rekonstrukce  budovy  bývalé  školy  ve  Vavřinci,  je  v zájmu  vedení  obce 
připravovat  neustále  akce  další.  Zaměřujeme  se  především na  to,  aby  bylo  možné 
využít dotace  z operačních programů, které budou napomáhat rozvoji ČR v období let 
2007 – 2013.  Za velice potřebné mimo jiné považujeme vybudování sběrného dvora 
na  odpady  a  dále  např.  revitalizaci  suchdolského  rybníka.  Vedle  toho  se  současně 
snažíme  ve  spolupráci  s  výborem TJ  Vavřinec  připravit  na  zatravnění  fotbalového 
hřiště ve Vavřinci. 

Zmíněný  sběrný  dvůr  by  měl  přispět  ke   zlepšení   podmínek  při nakládání 
s odpady,   především potom možnost legální likvidace malého množství stavební suti a 
inertních odpadů při rekonstrukcích a stavebních úpravách nemovitostí v obci a vedle 
toho např. i zlepšení podmínek při sběru železného šrotu, televizorů, lednic, pneumatik 
apod. Cílem revitalizace suchdolského   rybníka   je   snaha   o   vyřešení   odtoku vody 
z nádrže při přívalových deštích, odbahnění nádrže a současně zlepšení vzhledu nádrže. 
Záležitost zatravnění fotbalového hřiště  je v našem případě složitější především díky 
tomu, že  se  vavřinecký  sportovní  areál   nachází   na   rozhraní devonských vápenců 
a hornin vyvřelého brněnského masivu. Tato skutečnost  potom znesnadňuje nalezení 
vydatných  zdrojů  vody  pro  závlahu  v  dostupné  vzdálenosti  od  areálu.  Jednotlivé 
postupné  kroky  související  s přípravou  na  zatravnění  koordinuje  pracovní  skupina 
složená se zástupců obce a výboru TJ.  

Závěrem svého úvodního slova chci popřát Vám všem do nadcházejícího léta 
mnoho  hezkých  chvil  strávených  v  naší  krásné  obci,  ale  samozřejmě  i  na  Vašich 
toulkách přírodou, ať už v ČR, tak i v zahraničí.                                             

                Miloslav Novotný, starosta obce
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Usnesení RO Vavřinec ze schůze dne 28. března 2007
• Rada obce   bere na vědomí dopis členů Farní rady Sloup, pí. Ludmily Březinové 

a p. Jana Kaly, ve věci zřízení nového hřbitova na území obce Vavřinec. V této 
souvislosti  ukládá starostovi  obce  zajistit  v termínu  do  konce  července  2007 
potřebné informace z předmětné legislativy.           

• Rada obce  ustavuje Komisi  pro informace,  jejíž  náplní  činnosti  bude  příprava 
Informačního zpravodaje k tisku a aktualizace oficiálních webových stránek. Za 
její členy jmenuje Radka Štolpu, Davida Jarůška a Mgr. Annu Pokornou. 

• Rada obce ukládá Finančnímu výboru zpracovat do termínu 30. května 2007 návrh 
kriterií  pro výběr uchazečů o pronájem nově vybudovaných bytů pro příjmově 
vymezené osoby.        

Usnesení ZO Vavřinec ze schůze dne 29. března 2007
• Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočet obce na rok 2007. Současně stanovuje, že 

závaznými ukazateli jsou paragrafy, tzn., že je možné bez rozpočtového opatření 
finanční  prostředky  čerpat  max.  ve  výši  součtu  fin.  prostředků  za  jednotlivé 
položky.  

• Zastupitelstvo  obce  schvaluje přistoupení  obce  Vavřinec  ke  Konvenci 
Integrovaného dopravního systému Jihomoravského kraje a Smlouvu o zajištění 
financování systému IDS.

• Zastupitelstvo   obce   schvaluje   Smlouvu  o úvěru č. 638 – 028 – 07 až do výše 7 
mil. Kč, mezi   obcí   Vavřinec a Českou spořitelnou a.s., se sídlem Olbrachtova 
1929/62, Praha 4, PSČ 14000, IČ: 45244782.

• Zastupitelstvo  obce  schvaluje pořízení  Změny  závazné  části  Územního  plánu 
sídelního  útvaru   Vavřinec,    týkající  se  převedení  pozemků p.č.  439/2,  439/4 a 
437/2, kultura zahrady, v lokalitě naproti zemědělskému družstvu ve Veselici na 
plochy určené k zástavbě rodinnými domy.  

• Zastupitelstvo  obce  schvaluje pořízení  Změny  závazné  části  Územního  plánu 
sídelního útvaru Vavřinec, týkající se převedení pozemků p.č. 2369, kultura orná 
půda, k.ú. Vavřinec na Moravě, v lokalitě za nemovitostí čp. 18 na plochu určenou 
k umístění fotovoltaické elektrárny. 

• Zastupitelstvo  obce  schvaluje Plán  společných  zařízení  na  k.ú.  Veselice 
v souvislosti s realizací Komplexních pozemkových úprav.      

• Zastupitelstvo obce  schvaluje prodej části pozemku p.č. 457/1, k.ú. Veselice na 
Moravě,  manželům  Josefě  a  Jaromíru  Petlachovým,  bytem  Veselice  18,  jehož 
přesná  výměra  se  zjistí  zhotovením  geometrického  plánu,  za  cenu  zjištěnou 
znaleckým  posudkem  s tím,  že  veškeré  náklady  spojené  s převodem  pozemku 
hradí kupující.  
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• Zastupitelstvo  obce  schvaluje pronájem  malé  vodní  nádrže  ve  Vavřinci  na 
pozemku p.č.  2388,  k.ú.  Vavřinec na  Moravě,  Moravskému rybářskému svazu, 
základní organizaci Blansko, za účelem chovu ryb, na dobu 5 roků za smluvní cenu 
1 000 Kč za rok pronájmu.  

• Zastupitelstvo obce   schvaluje   pronájem   pozemků p.č.  181/34, 181/50, 181/51 
a 181/52, vše k.ú. Vavřinec na Moravě, a na nich umístěných staveb - fotbalového 
hřiště, tenisového kurtu a hřiště na volejbal, organizaci TJ Vavřinec na dobu 25 
roků za symbolickou cenu 1 Kč/ročně.

• Zastupitelstvo  obce  schvaluje pronájem  pozemků  p.č.  2062  a  2034,  vše  k.ú. 
Vavřinec na Moravě, a dále pozemků p.č. 301 KN, 269 PK, 408 PK, 422 PK a 423 
PK, vše k.ú. Suchdol v Moravském krasu, společnosti Zemspol a.s. Sloup.  

• Zastupitelstvo  obce  Vavřinec  schvaluje zprávu  o  hospodářské  činnosti  při 
provozování  rozhledny Podvrší  za rok 2006 a současně  schvaluje převést  celý 
hospodářský výsledek ve výši 27 712,49 Kč do rozpočtu obce na rok 2007.        

• Zastupitelstvo  obce  schvaluje zprávu  o  hospodaření  příspěvkové  organizace 
Mateřská škola Vavřinec, okres Blansko, příspěvková organizace, Vavřinec 54, za 
rok 2006 a  schvaluje převést celý hospodářský výsledek ve výši 818,02 Kč do 
rezervního fondu.      

• Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvy o výpůjčce a o budoucím zřízení věcného 
břemene mezi obcí Vavřinec a Svazkem vodovodů a kanalizací, měst a obcí, IČ: 
49468952, se sídlem Boskovice,  ul.  17.  listopadu 138/14, 68001 Boskovice,  na 
pozemky související s vedením trasy vodovodního řadu propojujícího vodovodní 
řad z Blanska, místní část Těchov – Obůrka s vodovodním řadem na území obce 
Vavřinec.  

• Zastupitelstvo obce  ukládá Radě obce Vavřinec  svolat  v termínu do 15.  dubna 
2007  místní  šetření  za  účasti  zástupců  Osadního  výboru  Vavřinec  za  účelem 
dořešení nepovolených úprav na pozemku p.č. 864/1 u RD čp. 47 ve Vavřinci. 

Usnesení RO Vavřinec ze schůze dne 25. dubna 2007
• Rada obce  souhlasí se zahájením prací  na pořízení  projektové dokumentace na 

revitalizaci rybníka v Suchdole.        
• Rada obce  bere na vědomí informace starosty obce postupu přípravy výstavby 

nové kapličky ve Veselici.                   
• Rada obce  bere na vědomí návrh smlouvy na poskytnutí dotace na financování 

LSPP v roce 2007 ve výši  2 912 Kč organizací  Zdravotnická záchranná služba 
Jihomoravského kraje,  příspěvková organizace a  doporučuje zastupitelstvu obce 
návrh smlouvy projednat a schválit na jeho nejbližší schůzi.            
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• Rada obce schvaluje dodatek č. 2 k vnitroorganizační směrnici č. 1/2003. 
• Rada obce  bere na vědomí Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření  obce 

Vavřinec za rok 2006 z níž vyplývá, že při hospodaření obce nebyly zjištěny chyby 
a nedostatky.    

  Ing. Josef  Sedlák, místostarosta

Postup rekonstrukce bývalé školy ve Vavřinci
V  minulém čísle   Informačního   zpravodaje   jsem podal základní   informace 

o výstavbě nájemních bytů, které vzniknou ve I. nadzemním podlaží budovy bývalé 
školy ve Vavřinci.   V závěru   článku   jsem   avizoval   uveřejnění   dalších informací 
o pravidlech výběru uchazečů o byty v tomto čísle zpravodaje. Protože se na těchto 
pravidlech  ještě  pracuje,  uvedu  prozatím  aktuální  informace  o  postupu  celkové 
rekonstrukce  budovy.  Ta  započala  v  říjnu  loňského  roku  a  s  potěšením  mohu 
konstatovat,  že  postupuje  podle  harmonogramu,  sestaveného  stavební  firmou  před 
zahájením stavebních prací. Postup prací je pravidelně sledován na kontrolních dnech, 
kterého  se  účastní  ing.  David  Hradecký  z Blanska,  jako  stavební  dozor  investora, 
Miloslav   Novotný,   Alois Nečas  a   Jan Kakáč za  obec  Vavřinec a  stavbyvedoucí p. 
Vladimír Popelář, jako zástupce stavební firmy. Prozatím jde vše bez větších problémů, 
a to také díky letošní mírné zimě. Také díky ní se mohla v polovině dubna  uskutečnit 
kolaudace  části  prostor  v  přízemí  budovy,  do  nichž  je  od  16.  dubna  umístěna 
jednotřídní  mateřská  škola.  Její  personál  si  pomalu  zvyká na  nové  prostředí,  jehož 
výhodou je, že se vše nachází na jednom místě bez potřeby neustálého přemisťování. 
Rekonstrukce suterénu budovy je také těsně před dokončením a nově rekonstruované 
prostory budou využívat členové SDH Vavřinec a členové modelářského kroužku při 
TS Vavřinec. Do prostor bývalé kuchyně určitě rádi zavítají občané – čtenáři, aby si 
vybrali z nabídky knih místní knihovny, případně využili možnosti veřejné internetové 
stanice. V současné době pokračují zdárně práce v I. nadzemním podlaží, v němž bude 
zbudováno  6  bytů.  Ve  dvorním  traktu  areálu  budovy  je  vystavěna  hrubá  stavba 
přístavby, v jejímž přízemí bude část nové společenské místnosti a nahoře část bytové 
jednotky.  Nad starší  přístavbou z jihozápadní  strany  budovy byla  opravena  pultová 
střecha  a  opatřena  novým oplechováním.  Na  plášti  budovy  je  postupně  prováděno 
zateplení kontaktním zateplovacím systémem z polystyrenu o tloušťce 10 cm. Během 
jarního období  již  byla  budova vytápěna  z  nové  kotelny umístěné  v I.  nadzemním 
podlaží.  Ke  konci  měsíce  dubna  byly  od  zahájení  prací  v říjnu  loňského  roku 
provedené stavební práce ve výší 5 263 233 Kč. Tato částka byla hrazena z rozpočtu 
obce,  plněného doposud z daňových příjmů,  přebytku z loňského roku a  finančních 
prostředků  z prodeje  akcí  energetických  společností.  Na  další  financování  akce  má 
obec u České spořitelny a.s. vyřízen k čerpání úvěr ve výši 7,0 mil. Kč a vedle toho je 
se Státním fondem rozvoje bydlení ČR již uzavřena smlouva na poskytnutí nenávratné 
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dotace ve výši 3,3 mil. Kč. Na financování akce se v letošním roce podařilo získat ještě 
další finanční prostředky z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši 300 000 Kč. Z této 
částky činí 100 000 Kč poskytnuté JMK místnímu SDH Vavřinec na stavební úpravy 
suterénu budovy na klubovnu. 

Pevně věřím, že závěrem letošního roku bude podle plánu celková rekonstrukce 
budovy dokončena a budova, jejíž nová fasáda přispěje ke zlepšení celkového vzhledu 
vavřinecké návsi, bude ještě lépe sloužit občanům obce. 

Miloslav Novotný, starosta obce 

Veselická kaplička – veřejná sbírka 
V  minulých  číslech  Informačního  zpravodaje  byli jejich čtenáři informováni 

o  činnosti  našeho sdružení a  mimo jiné i  o  veřejné sbírce vyhlášené  sdružením za 
účelem získání finančních prostředků na výstavbu nové kapličky ve Veselici. Sbírka 
byla vyhlášena sdružením v prosinci 2003 na dobu tří roků, což je maximální doba, po 
kterou  je  možné  veřejnou  sbírku  konat.  Protože  byla  ke  konci  roku  2006  sbírka 
ukončena a vyhodnocena, uvedeme v tomto Zpravodaji několik údajů o jejím výsledku. 

Celkem se podařilo na konto veřejné sbírky, vedené u Poštovní spořitelny a.s., 
nashromáždit 150 160 Kč. Z této částky činily dary od občanů 20 000 Kč a dary od 
ostatních  sponzorů  28  915  Kč.  Zbylé  finanční  prostředky  byly  získané  při  akcích 
pořádaných sdružením, jako např. Velikonoční jarmarky, Mše svaté, apod.. Na přípravu 
výstavby  nové  kapličky,  jako  např.  pořízení  projektové  dokumentace,  zbudování 
základu  kapličky  při  pracích  souvisejících  s  prováděním parkových úprav  na  nové 
návsi, apod., bylo ze sbírky doposud uhrazeno 85 497 Kč. Ostatní finanční prostředky 
ve výši 64 663 Kč byly převedeny formou daru na běžný účet obce Vavřinec  s  tím, že 
obec  Vavřinec   použije   uvedenou  částku na výstavbu kapličky a v darovací smlouvě 
se naše sdružení zavázalo vyhlásit na období dalších tří roků další veřejnou sbírku, jejíž 
výtěžek bude opět  po jejím skončení darován obci.  To bylo tedy několik informací 
souvisejících se sbírkou. 

 Dále ještě uvedeme aktuální informace o přípravě výstavby kapličky, která se 
uskuteční ještě v tomto roce. V současné době probíhá veřejná soutěž na dodavatele 
stavebních prací,  které  budou zahájeny  po  Svatoantonínské  pouti  v  druhé  polovině 
června. Výstavba kapličky bude financovaná z rozpočtu obce, v němž je na tuto akci 
uvolněna částka 750 000 Kč. Pevně věříme, že skutečné náklady na výstavbu kapličky 
nepřesáhnou uvedenou částku a potěšitelná je informace, že výstavba kapličky bude 
podpořena z rozpočtu Jihomoravského kraje částkou ve výši 158 000 Kč, a to v rámci 
dotačního  titulu  Program  obnovy  venkova  2007.  Slavnostní  vysvěcení  kapličky  je 
plánováno na konec měsíce září letošního roku. 
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Závěrem srdečně děkujeme všem dárcům, kteří přispěli na konto veřejné sbírky 
a současně všem, kteří se zúčastnili akcí pořádaných sdružením, jejichž výtěžky byly 
věnovány taktéž na veřejnou sbírku. Současně si velice vážíme všech, kteří se jakkoli 
podíleli na projektu zbudování nové návsi ve Veselici. Společně jsme potvrdili to, že 
lze i tímto způsobem, tedy např. získání finančních prostředků formou veřejné sbírky, 
či formou komunitního plánování připravit a realizovat v obci akci, která přispěje ke 
zlepšení vzhledu obce a stane se místem pro odpočinek a pro setkávání občanů.       

                         Výbor sdružení VESELICKÁ KAPLIČKA 

Mateřská  škola v novém
,,Dobré ráno, milé děti, školní rok ten strašně letí.
Měli jsme se tady rádi, byli jsme tu kamarádi.
Za chvíli se rozloučíme, vždyť se zase uvidíme!
Měj se krásně školičko, zasteskne se maličko.“

,,Je to pravda, je to pravda, je to pravda, hepčí!
I když máme školu rádi, prázdniny jsou lepší!“

Školní rok 2006-2007 v Mateřské škole ve Vavřinci byl zahájen 4. září a MŠ 
naplnilo celkem 24 dětí. V součastné době MŠ navštěvuje 23 dětí -  z obce Vavřinec 
/13/,Veselice  /6/,   Suchdol  /3/,  žádné  dítě  nedochází  z obce  Nové  Dvory  a  z obce 
Petrovice /1/.  O tom, že děti  navštěvují  naši  školu rády,  svědčí  i  vysoká průměrná 
docházka.

Máme z toho samozřejmě radost,  a  proto se jim snažíme jejich pobyt  v MŠ 
zpříjemnit něčím novým a zaplnit ho zajímavými aktivitami. Zejména pak v souvislosti 
s probíhající celkovou rekonstrukcí budovy MŠ nebyla v letošním školním roce o nové 
zážitky, poznatky a zkušenosti žádná nouze!  

Mimo  plánovaného  vzdělávání,  které  je  zakotveno  ve  ŠVP  -  ,,Jen  si  děti 
všimněte,  co  je  krásy  na  světě“,  jsme  v rámci  ,,Cvičení  rodičů  s dětmi“  opět 
navštěvovali bazén v ZŠ Sloup. Společně s námi bazén využívaly i děti a rodiče z MŠ 
Šošůvka.

Ve spolupráci s MŠ Sloup, Žďár, Němčice a Valchov jsme během školního roku 
navštívili celkem pětkrát divadelní představení, z toho dvakrát divadlo Radost v Brně. 
Děti  tak mají  možnost  navazovat  přátelské  vztahy  s ostatními  dětmi,  učí  se  chovat 
v dopravním  prostředku,  ohleduplnému  chování  vůči  druhým,  vštěpují  si  zásady 
společenského a kulturního chování a vystupování, ale i zásady bezpečnosti a nutnosti 
jejich dodržování. V největší   míře   jsou   však obohaceny o nezapomenutelné dojmy 
a zážitky.
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Dny v MŠ rychle ubíhaly a než jsme se nadáli, byl tu čas Mikulášů a Vánoc. 
Děti  se  se svým vystoupením a účastí  podílely  na rozsvícení  vánočních stromečků 
v obci  Vavřinec  a  Veselice,  kde  naplno  vdechly  vzácnou  atmosféru  předvánočního 
období,  spojenou  s  radostným  očekáváním.  Těšily  se  nejenom  děti,  ale  i  my, 
zaměstnanci,  zejména z  toho,  že  předvánoční  období  ,,klidu a  míru“,  bylo v rámci 
stavebních prací při rekonstrukci budovy, stavební firmou plně respektováno.

Letos nás v MŠ navštívil Mikuláš a Andílek a společně s rodiči byli potěšeni 
šikovností dětí, pásmem písniček, básniček a her, které pro ně děti připravily. Však se 
za to také všem štědře odměnil. Nadílka čekala děti i pod stromečkem, kromě hraček 
dostaly spoustu užitečných pomůcek,   zejména pak v podobě netradičních výtvarných 
a  pracovních  materiálů,  které  podporují  nejen  jejich  tvůrčí  aktivitu,  pracovní 
dovednosti a schopnosti, ale v neposlední řadě i jejich fantazii a estetické cítění.

 A co čekalo děti ve druhé polovině školního roku?

Při každodenní práci a dovádění jsme společně s rodiči navštívili ZŠ Sloup /,, 
Den otevřených dveří“/, naši školáčci úspěšně absolvovali zápis do 1.třídy, stačili jsme 
se  vyfotografovat,  dvakrát  jsme  přivítali  malé  občánky  do  života  a  v tomto  duchu 
připravili i pásmo ke   Dni matek,  se kterým jsme potěšili nejenom naše maminky, ale i 
širokou  veřejnost  a  prožili  tak  velice  příjemné  a  prosluněné  odpoledne.  Děti  tak 
začínají chápat, co znamená rozdávat radost druhým. 

Ve  spolupráci  s  rodiči jsme  podpořili  nadaci  na  podporu  dětské  onkologie. 
Přispěli jsme celkovou finanční částkou: 1 200,- Kč.

Největší  událostí  roku  je  však  bezesporu  přestěhování  se  do  nově 
zrekonstruovaných  prostor  MŠ,  spojené  se  ,,Dnem  otevřených  dveří  v nové  MŠ“. 
V současné době si naplno a s nadšením užíváme  nového a  pěkného prostředí. Vždyť 
i děti přiložily ruce k dílu! Podílely se svojí účastí na rozhodování při výběru barev 
obkladů, dlažby, lina, koberců, … vznášely svoje dotazy, připomínky a nápady. Děti 
také, při svých ,,kontrolních dnech“ zjišťovaly, jak a jakým tempem postupují stavební 
práce při rekonstrukci nových prostor MŠ a jak rychle se blížíme k vysněnému cíli. 
Měly tak možnost celý průběh rekonstrukce sledovat, přímo prožívat a hodnotit.

Věříme,  že  nás  tento  rok  po  všech  stránkách  posílil  a  obohatil.  I ne  zcela 
příjemné a nepopulární události slouží k poznání. Víme tak, jaké prima rodiče naše děti 
mají,  vždyť svým zájmem a ochotou nejednou přiloží ruku k dílu.  Chtěla  bych jim 
touto cestou poděkovat za jejich pomoc, toleranci, ochotu, pochopení a spolupráci.

Víme,  že  máme  sehraný  a  obětavý  kolektiv  zaměstnanců  MŠ,  kteří  svým 
zvýšeným  pracovním  nasazením,  trpělivostí,   vytrvalostí,   uvědomělým   přístupem 
a v  neposlední řadě humorem pomáhali překlenout toto období a podíleli se tak na 
zachování nerušeného a klidného chodu naší školy. Také jim patří mé poděkování.

7



Květen 2007                                                        Informační zpravodaj ObÚ Vavřinec

Hlavně však víme, že máme velice šikovné, veselé, samostatné, komunikativní 
děti,  které  si  ví  se  vším  rady,  děti  pohybově  nadané,  tělesně  i  psychicky  zdatné, 
vytrvalé a odolné, s dokonalými   orientačními   schopnostmi, neskrývaným, nadšeným 
a radostným přijímáním a prožíváním všeho nového, děti velice živé, ale především 
zdravé!

I spolupráce se zřizovatelem MŠ /Obec Vavřinec/ byla na velice dobré úrovni, 
vnímavým  přístupem  respektoval  naše  požadavky  a  dle  možností  se  nám  snažil 
vyhovět. Samozřejmě ještě ne zcela všechno je v současnosti podle našich představ. 
Stavební  práce  dále  pokračují,  čekáme  na  dokončení  prostor  pro  uložení 
tělovýchovného nářadí a dalšího hodnotného vybavení MŠ, kterého bychom se neradi 
vzdali.

A  na co se můžeme v naší MŠ ještě těšit:
•Školní výlet společně s rodiči. /prozatím v jednání/
•,,Zábavné odpoledne“, spojené opět s tradičním opékáním párků.
•Závěrečné rozloučení s našimi absolventy, kteří od září usednou do školních lavic 
v ZŠ Sloup a kterým v jejich dalším vzdělávacím procesu přejeme mnoho úspěchů.

Všem rodičům a jejich dětem přejeme slunečné a radostné prázdniny!

,,Kde rozséváme radost, vyrůstá láska!“

Za kolektiv zaměstnanců MŠ Vavřinec Eva Kaššaiová, ředitelka školy

Výzva Muzea Blansko
Vážení občané,

každým  dnem  mizejí  nenávratně  předměty  dokumentující  život  minulých 
generací. Končí na skládkách, ve starém železe, stávají se předmětem nejrůznějšího 
obchodování apod.  Muzeum Blansko se na Vás  obrací s prosbou o spolupráci při 
jejich získávání do  muzejních  sbírek, kde by zůstaly zachovány i příštím generacím. 
Jedná se především o nejrůznější staré výrobky (i poškozené) z dekorativní i užitkové 
litiny  (Muzeum  Blansko  se  m.j.  specializuje  na  blanenskou  uměleckou  litinu), 
zemědělské či řemeslnické nářadí, staré předměty denní potřeby, jako např.  kuchyňské 
nádobí,   dále     dobové     fotografie   či  dokumenty   (především ty, které mají vztah k 
regionu),  náboženské  předměty,  starý  nábytek,  olomučanskou  keramiku  apod. 
Uvítáme jakoukoliv informaci  o těchto předmětech a kontakty na jejich majitele, kteří 
se jich chtějí případně zbavit. 

Kontaktní adresa: Muzeum Blansko, Zámek 1, 678 26  Blansko
Mgr. Eva Nečasová, ředitelka  Muzea  Blansko
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Moravský rybářský svaz - místní organizace Blansko
Na  území   Moravy   byly   rybářské   spolky   zakládány až kolem roku 1900. 

V okresním archivu je zápis o vzniku našeho rybářského spolku uveden takto :

Rybářský spolek na panství rájeckém

Schválení zemské správy politické dne 26.8.1901 číslo 36166/VIII.

V  podacím  protokolu  moravského  místodržitelství  v  Brně  je  pod  číslem 
jednacím 36166 zapsáno podání  Františka  Okáče  a  společníků  z  Rájce  z  9.9.1901 
„Statuten des Fischerei-Vereines in Raitz“ (Stanovy rybářského spolku v Rájci). Na 
toto období se datuje vznik organizovaného rybolovu v Blansku.

V     roce      1951   po   schválení     zákona    o   dobrovolných     organizacích  
a  shromážděních  a  zákona  o  rybářství  z  roku  1952,  byly  svěřeny  rybářské  revíry 
rybářským  organizacím  a  rybářský  spolek  byl  přejmenována  na  místní  organizaci 
Českého rybářského svazu v Blansku. V roce 1990 se organizace stala součástí nově 
vzniklého Moravského rybářského svazu, ve které působí do současné doby. V tomto 
roce měla organizace celkem 729 členů. V roce 1991 rozhodla výroční členská schůze 
o zřízení místních skupin. Vzniklo celkem 8 místních skupin, a to v Černé Hoře, Dolní 
Lhotě,   Doubravici,   Jedovnicích,   Lysicích, Sloupě a v Blansku - místní skupina JIH 
a SEVER. 

V současné době má naše organizace 1165 členů, z toho počtu je 141 dětí ve 
věku 8-15 roků, 40 mládeže 16-18 roků a 984 dospělých nad 18 roků. V naší organizaci 
máme 23 žen, 63 důchodců nad 65 roků, 25 invalidních důchodců, 65 držitelů průkazu 
ZTP  a  ZTP/P.  Místní  organizaci  řídí  15  ti  členný  výbor  a  kontrolním  orgánem 
nezávislým na výboru je Kontrolní a revizní komise ve tříčlenném složení. Pravidelně 
1  x  ročně  vydáváme  pro  naše  členy  Zpravodaj  MO  MRS  Blansko,  ve  kterém 
informujeme  členskou  základnu  o  výsledcích  hospodaření,  zarybnění  jednotlivých 
revírů a dalších činnostech naší organizace. Hlavní náplní činnosti místní organizace je 
zabezpečení  sportovního  rybolovu  členům  organizace  i  členům  Moravského 
rybářského svazu, neboť ve statutu hospodaření je zakotven svazový rybolov, dále je to 
péče o svěřené revíry, chovné nádrže a potoky.

Naše místní organizace hospodaří na 2 revírech. Pstruhový revír „Svitava 3“je 
od splavu v Blansku (tzv. Klamovka) po jez v Doubravici.   Délka   revíru   je 12,3 km 
a rozloha 12,5 ha. Mimopstruhový revír „Podomský potok 1“tvoří   celkem   12 nádrží 
o celkové rozloze 13,7 ha. Vlastní rybochov organizace provádí na 4 nádržích.V rámci 
povodí řeky Svitavy v působnosti místní organizace, provádíme na potocích, které jsou 
všechny chovné, chov pstruha obecného v jehož chovu je organizace soběstačná pro 
zarybnění revíru Svitava 3. Na kulturním a společenském dění  se podílíme organizací 
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akce „Petrův ráj pro děti“ konané v rámci oslav Dne dětí, pořádáme rybářské závody 
mládeže, tradiční Rybářský bál, akci při zahájení pstruhové sezóny a tradiční prodej 
vánočního kapra

Jan Pleskač, předseda MO MRS Blansko

Technické sporty Vavřinec začaly turistikou
Činnost  Technických  sportů  Vavřinec  spojuje  poznávání  a  ochranu  přírody 

s brannou  a  technickou  činností.  Zima  bez  sněhu  nepřála  lyžařům  a  tak  byl  vlek 
v provozu jen jeden víkend. Místo výletu na běžkách jsme v neděli 22. ledna vyrazili 
k pramenu  Punkvy.  Výpravu  tvořilo  9  turistů  z Vavřince  a  2  z Těchova.  Kromě 
vlastního pramene jsme v okolí Benešova dobyli nejvyšší vrchol Drahanské vrchoviny 
Skalky (735 m.n.m) a  u  chaty na  kótě  Skály vzpomenuli  na partyzánskou skupinu 
Jermak.     Malebným okolím říčky jsme sestupovali až k ponorům ve Starých Skalách 
u Sloupu. Další výlet dne 13. března jsme podnikli za tajemstvím Bílé vody. Tajemství 
přilákalo 28 zvědavců. Byli jsme rádi, že nás podpořili i přátelé z Veselice. Nejprve 
jsme  vystoupali  na  Helišovu  skálu.  Po  nádherném  pohledu  na  rodný  kraj  jsme 
sestoupili k Holštejnu do údolí Bílé vody, navštívili zříceninu hradu, Starou i Novou 
Rasovnu.  Cesta  pokračovala  na  podzemním tokem až  k Cikánskému závrtu.  Odtud 
jsme se přes  Sloup vrátili  domů.  Během cesty jsme si  připomněli  historii,  přírodní 
krásy a vzpomenuli nesnadné objevování jeskyní vykoupené lidskými životy. Poslední 
výlet 9. dubna nás zavedl k vývěru Punkvy v Macoše. Tentokrát jsme se zaměřili na 
méně známá místa a netradiční pohledy na CHKO Moravský kras. 

11. a 14. dubna  se 12 dětí a 5 dospělých zapojilo do úklidu odpadků v okolí 
obce a Pustém žlebu. 7. května jsme u vleku uspořádali jarní branný závod. Závod, 
který se skládá z terénního běhu, střelby ze vzduchovky a hodu granátem na cíl,  se 
zúčastnilo 21 závodníků ve třech kategoriích. 13. května odpoledne jsme pomohli MŠ 
Vavřinec uspořádat oslavu Svátku matek. Na nejbližší dobu připravujeme:

• Dětský den plný her a soutěží, který proběhne 2. června od 16 hod na hřišti. 
Během  odpoledne  se  uskuteční  soutěž  „O  přeborníka  obce  ve  střelbě  ze 
vzduchovky“ a ve spolupráci s firmou SITA ekologická výchova se zaměřením 
na třídění odpadů.

• Ve  spolupráci  s SDH  proběhne  požární  cvičení  pro  MŠ  s bojovou  hrou 
„Hledání  pokladu  princezny  Hanky“,  kterou  chceme  dětem  poděkovat  za 
kulturní vystoupení.

• Zájezd pro děti a rodiče v rámci dlouhodobého cyklu „Poznáváme svou vlast“.
• Tradiční víkendové táboření u vleku.

Zdeněk Kakáč
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Květen patřil požárnímu sportu
Dva   květnové   víkendy   soutěžili   na   vavřineckém hřišti hasiči. V  neděli 

13. května pořádal SDH Vavřinec společně s výborem okrsku Sloup 1. kolo soutěže 
v požárním  sportu  pro  rok  2007.  Okrsek  Sloup  sdružuje  11  sborů  z osmi  obcí 
(Vysočany,  Housko,  Šošůvka,  Sloup,  Kuničky,  Němčice,  Žďár,  Petrovice,  Veselice, 
Suchdol,  Vavřinec). Soutěže  se  zúčastnilo  33  družstev  v pěti   kategoriích – mladší 
a starší žáci, ženy, muži, muži nad 35 let. Muži soutěžili v disciplínách   požární   útok 
a štafeta 4x100m s překážkami. Ženy a veteráni změřili své síly pouze při požárním 
útoku. Žáci v obou kategoriích závodili v požárním útoku a štafetě 4x60m. SDH, které 
obsadily  všechny kategorie,  byly zařazeny do  soutěže  o  nejlepší  sbor.  Tentokrát  to 
dokázali hasiči ze Sloupu, Žďáru a Petrovic. Nádherné počasí přilákalo velké množství 
diváků. Celkové výsledky soutěže jsou následující:

Muži

Pořadí Družstvo
Požární Štafeta Součet

útok 4x100m časů
1 Němčice 21,75 70,02 91,77
2 Žďár 24,82 69,33 94,15
3 Vavřinec 26,05 72,62 98,67
4 Petrovice 27,75 73,6 101,35
5 Veselice 30,57 72,25 102,82
6 Suchdol 32,91 75,55 108,46
7 Vysočany 52,77 76,26 129,03
8 Sloup 45,76 87,57 133,33
9 Housko 55,66 81,55 137,21

Mladší žáci

Pořadí Družstvo
Požární Štafeta Součet

útok 4x60m časů
1 Šošůvka 22,71 69,04 91,75
2 Petrovice 33,77 67,03 100,8
3 Vysočany 29,18 78,12 107,3
4 Vavřinec 35,03 72,87 107,9
5 Veselice 46,86 77,12 123,98
6 Žďár 57,11 72,86 129,97
7 Sloup N N N
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Starší žáci

Pořadí Družstvo
Požární Štafeta
útok 4x60m Celkem

1 Vavřinec 23,97 52,7 76,67
2 Žďár 28,04 49,63 77,67
3 Vysočany 23,77 54,03 77,8
4 Šošůvka 26,17 56,03 82,2
5 Sloup 28,34 54,92 83,26
6 Kuničky 24,16 62,51 86,67
7 Petrovice 30,83 56,8 87,63

Ženy Veteráni

Pořadí Družstvo
Požární

útok Pořadí Družstvo
Požární

útok
1 Šošůvka 27,25 1 Žďár 34,07
2 Petrovice 35,1 2 Vysočany 36,16
3 Sloup 38,64 3 Petrovice 36,44
4 Žďár 38,76 4 Kuničky 39,85

5 Sloup 52,12
6 Suchdol NP

V sobotu 19. května se uskutečnil již 8. ročník soutěže mladých hasičů „O pohár 
starosty SDH Vavřinec“. Soutěže, ve které si mladí hasiči měří síly v požárním útoku, 
štafetě 4x60m a štafetě dvojic, se letos zúčastnilo rekordních 26 kolektivů. Z největší 
dálky přijeli  žáci  SDH Horní Poříčí.  Našim hasičům sice o vlásek utekla pohárová 
místa, ale nálada všech účastníků byla výborná. Celkové výsledky:

Kategorie: mladší žáci
Pořadí

Družstvo
Požární Štafeta Štafeta Celkový

útok 4x60m dvojic
součet 
časů

1 Těchov 24,66 68,27 87,45 180,38
2 Bořitov 26,23 73,13 91,07 190,43
3 Sloup 26,48 69,18 96,55 192,21
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Pořadí Družstvo Požární Štafeta Štafeta Celkový

útok 4x60m dvojic
součet 
časů

5 Vysočany 35,22 82,43 90,36 208,01
6 Veselice 50,76 74,66 87,58 213,00
7 Žďár 28,34 66,41 119,10 213,85
8 Horní Poříčí 70,34 77,80 75,47 223,61
9 Krasová 26,88 83,86 113,32 224,06

10 Petrovice 52,98 69,29 106,29 228,56
11 Rájec 61,98 86,57 118,70 267,25

Kategorie: starší  žáci
Pořadí

Družstvo
Požární Štafeta Štafeta Celkový

útok 4x60m dvojic
součet 
časů

1 Petrovice 30,02 51,93 61,86 143,81
2 Žďár 36,98 49,37 62,32 148,67
3 Těchov 25,02 57,72 71,14 153,88
4 Vysočany 24,10 55,05 77,99 157,14
5 Vavřinec 25,27 59,68 72,46 157,41
6 Drnovice A 26,06 62,29 71,59 159,94
7 Bořitov 24,71 67,64 68,73 161,08
8 Sloup 33,18 53,30 82,27 168,75
9 Kuničky 22,76 60,49 89,29 172,54

10 Lipovec 31,00 67,17 82,15 180,32
11 Rájec 33,09 61,39 90,25 184,73
12 Krasová 33,41 72,01 84,29 189,71
13 Drnovice B 34,76 68,14 99,39 202,29
14 Ráječko 47,11 79,92 81,16 208,19
15 Horní Poříčí N 61,57 60,76 N

Zdeněk Kakáč
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Florbalový koutek
Zakončení sezóny Amatérské florbalové ligy 2006/07

AFL měla na pořadu poslední turnaje, které rozhodly o celkovém pořadí. Náš 
tým bojoval   do   posledního   zápasu o celkové 2.místo, ale bohužel souhra okolností 
a štěstěna nakonec stála na straně našeho soupeře. Neuvěřitelně dramatické vyvrcholení 
měl hlavně poslední turnaj. Tým FT Brno B měl náskok 6 bodů a velmi dobrou výchozí 
pozici.  Nám  se  podařilo  vyhrát  základní  skupinu  bez  ztráty  bodu  a  dojít  až  do 
semifinále, ve kterém jsme narazili právě na tohoto soupeře. Dobrým výkonem jsme ho 
přehráli  a  postoupili  do  finále,  kde  jsme  se  střetli  s Hattrickem  Brno.  V případě 
vítězství jsme měli naději na celkové 2.místo. To se nám nakonec podařilo a suveréna 
skupiny nakonec náš tým porazil! Jako jediný tým v lize! V této chvíli jsme měli stejný 
počet  bodů a muselo přijít  na řadu přepočítávání bodů za umístění  ve všech deseti 
turnajích.  Bohužel  FT Brno  měl  o  2  pomocné  body   víc, a  tak   nás  odsunul   na 
3. místo. I přes tento, pro nás trochu smolný konec, jsme odjížděli s pohárem pro vítěze 
turnaje a  s další  trofejí  za  celkové  3.  místo.  I  přesto,  že  jsme se  umístili  na  první 
nepostupové pozici jsme si vybojovali postup do 4. ligy!!! Z důvodu odhlášení týmů 
z vyšších lig postupuje více týmů. Další úspěch a ocenění si odnesl náš brankář Kamil 
Málek, který získal cenu pro nejlepšího gólmana 5. ligy! Podrobné výsledky zápasů, 
výsledky  kanadského  bodování  a  další  podrobnosti  se  dočtete  buď  na  našich 
internetových stránkách, na naší vývěsce nebo v příštím vydání Zpravodaje.

Budoucnost florbalu a další působení týmu Cavespiders Vavřinec nevypadala 
vůbec dobře. S postupem času se kádr týmu ztenčil na 7 hráčů. Nedostatečná docházka 
na tréninku i na turnajích tak musela být  řešena přizváním hráčů z Lysic.  Do příští 
sezóny proto spojíme své síly s nimi a snad i nadále budeme hrát pod stejným názvem 
a reprezentovat  tak naši  vesnici.  Že se nám to zatím daří  velmi dobře,  mluví naše 
výsledky i postup do 4. ligy.

Tímto bych chtěl poděkovat všem hráčům za uplynulou sezónu a zároveň jim 
pogratulovat  k úspěchu,  na  kterém  se  podíleli.  Věřím,  že  na  tento  krásný  sport 
nezanevřou a budou se chtít dál bavit touto strhující hrou. Všem fanouškům a hráčům 
přeji klidné prázdniny a na další sezónu v AFL se těší vedoucí družstva Cavespiders 
Vavřinec Ondřej Mach

Ondřej Mach, kapitán družstva Cavespiders Vavřinec
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Informace z TJ Vavřinec
Jarní část soutěže mužů a žáků je v plném proudu. Ani letos nás neopustili naši 

věrní fandové a v hojném počtu navštěvují nejen domácí utkání, přičemž zejména pro 
žáky je domácí publikum dvanáctým hráčem.

Tým mužů doposud získal v jarních bojích celkem 14 bodů, když na domácím 
hřišti porazil Lipůvku 2:1, Olešnici 5:0, Vilémovice 3:2 a remizoval se Šošůvkou 0:0. 
Přestože ani na hřištích soupeřů nepředváděli muži špatné výkony, dovezli pouhé tři 
body za vítězství  v Ráječku v poměru 4:3.  Velmi špatnou zprávou je komplikované 
zranění kolene, které si přivodil spolehlivý obránce Jiří Vybíhal při utkání v Adamově a 
s největší pravděpodobností bude nucen ukončit aktivní kariéru.

Tým žáků si také nevede v jarních bojích špatně a stejně jako muži získal 14 
bodů.  Přispěla  k tomu  vítězství  na  domácí  půdě  nad  Sloupem  4:1,  Lipovcem 2:1, 
Ráječkem 3:1 a remíza s Jedovnicemi 0:0.  Na  soupeřových   hřištích   si   žáci vedou 
o poznání hůře. Když pomineme vítězství na hřišti posledního Bořitova 6:0, získali žáci 
pouze bod za remízu v Kotvrdovicích 0:0.   Prohráli   na   Lipůvce 6:1, v Adamově 6:1 
i v Rudici 3:2, přestože po první půli vedli 0:2. Jak je z výsledků patrno, po letech 
poctivé  přípravy  jsou  naši  žáci  plně  konkurenceschopným  týmem  a  dokáží  hrát 
vyrovnané partie  i  s těmi  nejsilnějšími týmy soutěže.  Drobné nedostatky v technice 
totiž dokáží nahradit bojovností a vůlí po vítězství.

I nadále pokračují ve spolupráci s Obecním úřadem Vavřinec přípravné práce na 
zatravnění fotbalového hřiště. Počátkem června bude proveden geologický průzkum. 
Ten bude navazovat na průzkum provedený v roce 2003 a má za úkol zajistit kapacitně 
dostatečný vodní zdroj. Na základě tohoto průzkumu budou v letním období provedeny 
zkušební  jímací  vrty.  Následovat  bude  zhotovení  projektové  dokumentace 
k rekonstrukci  hrací  plochy, za těsné spolupráce se Správou CHKO Moravský kras. 
V závěru roku pak podání žádostí o poskytnutí dotací pro rok 2008. V jarním období 
roku 2008 pak v případě získání dotací započne vlastní, tolik potřebná, rekonstrukce 
hřiště. 

Radek Štolpa, člen výboru TJ Vavřinec 
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Přehled o počtu občanů hlášených k trvalému pobytu v jednotlivých 
místních částech od roku 1990

Rok Vavřinec Veselice Suchdol+Nové Dvory Celkem
1990 388 243 179 810
1991 416 241 180 837
1992 415 251 172 838
1993 404 254 174 832
1994 411 253 179 843
1995 400 242 177 819
1996 399 249 182 830
1997 400 251 180 831
1998 394 254 179 827
1999 390 251 178 819
2000 389 256 176 821
2001 392 263 178 833
2002 380 259 179 818
2003 390 262 187 839
2004 375 263 188 826
2005 371 265 182 818
2006 368 260 177 805

(počty obyvatel jsou uvedeny vždy k 31. 12. příslušného roku) 

Jana Přikrylová, pověřená vedením evidence obyvatel

Seznam dotací získaných dosud v roce 2007
JMK....................................................................................................... 30 000 Kč 

(Dotace na materiální vybavení jednotek SDH)

JMK ....................................................................................................  200 000 Kč

(Dotace na rekonstrukci přízemí budovy bývalé školy ve Vavřinci

na novou knihovnu a spol. místnost)  

JMK ....................................................................................................  158 000 Kč

(Dotace na výstavbu nové kapličky ve Veselici)
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JMK ....................................................................................................  100 000 Kč

(Dotace na rekonstrukci suterénu  budovy 

bývalé školy ve Vavřinci na klubovnu SDH Vavřinec)  

Rada obce

Tip na výlet
Dnešním  naším  tipem  na  výlet  je  pozvánka  k  návštěvě  speleomuzea  v obci  

Vilémovice.  

Speleomuzeum ve Vilémovicích
Jen málo lidí ví, že se v obci Vilémovice nachází muzeum speleologie. Dříve se 

muzeum  nacházelo  v  budově  bývalé  hospody.  Vzniklo  v  roce  1998  díky  členům 
speleologické skupiny Myotis,  která má základnu právě ve Vilémovicích a  od roku 
2004  je  muzeum umístěno  v  podkroví  obecního  úřadu.  Otcem myšlenky  byl  člen 
uvedené speleologické skupiny Zdeněk Hasmanda, o kterém ostatní  členové skupiny 
říkají, že  je  doslova   přinutil   muzeum   založit   a   který   je dodnes  jeho správcem 
a  průvodcem návštěvníků,  kteří  sem zavítají.  Návštěvníci  v  něm zjistí,  jak  pracují 
jeskyňáři nebo co všechno lze v podzemí najít. Jde například o různé pozůstatky po 
dřívějších badatelích. Našla se třeba potápěčská kukla, apod. Dále zde najdete nejen 
ukázky jeskyňářského a obecně podzemnického vybavení pocházejícího z různých dob 
a  míst,  speleologickou  literaturu,  či  galerii  těch,  kteří  se  zasloužili  o průzkum 
Moravského krasu. Portréty do této galerie jsou dílem vilémovického malíře Radka 
Kocmana. Na své si přijdou i milovníci kamenů, k vidění jsou i kostí pravěkých zvířat 
nalezených v jeskynních sedimentech a miniexpozice věnovaná osídlení jeskyní. Pro 
nejmenší je připravena třeba pověst o Macoše. Nejsou tu nablýskané exponáty, ale věci, 
které skutečně při průzkumu podzemí sloužily a zájemcům se dostane i zasvěceného 
výkladu. Vedle ukázek historického dění, osobností a nálezů z výzkumů v Moravském 
krasu  zde   nalezne  i   výstavky   paleontologie,   archeologie, geologie a mineralogie, 
a  to  nejen  od   nás,  ale   i   ze   zahraničí. Speleomuzeum je otevřeno o víkendu vždy  
od 10 do 16 hodin, přes týden po domluvě na čísle 605 073 878.

http://www.cestovatel.cz/clanky/vilemovicka-venuse-v-muzeu-speleologie/

Redakční rada
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Sběr televizorů, lednic a pneumatik 7. června 2007 takto:

Nové Dvory - odložit na prostranství u kapličky v době od 16 do 16.30 hod.
Suchdol - odložit na prostranství u rybníka v době od 16.15 do 16.45 hod.
Veselice - odložit na nové návsi v době od 16.30 do 17.00 hod. 
Vavřinec - odložit u budovy obecního úřadu v době od 16.30 od 17.00 hod.

          Obecní úřad

Kalendář akcí na červen a červenec 2007
O putovní pohár SDH Veselice – 11.  ročník  -------------------------------  3. 6. 2007

Výletiště v Malé Veselici – začátek ve 12 hod.  – soutěž v 
 požárním útoku žen a mužů

Svatoantonínská pouť ve Veselici ----------------------------------  15. 6. – 18. 6. 2007
Pátek - taneční zábava, skupina TAMDEM, začátek ve 21 hod
Sobota - Mše svatá, prostranství nové  návsi, začátek v 17 hod. 

- pouťová zábava se skupinou STYL, začátek ve 21 hod
Neděle - pouťové atrakce, KOLO ŠTĚSTÍ, udírna  
Pondělí -  tradiční DOZVUKY  

Svatoanenská pouť v Suchdole-------------------------------------  27. 7. – 30. 7. 2007
Pátek - taneční diskotéka,  začátek ve 21 hod
Sobota - taneční zábava se skupinou MEDIUM, začátek ve 21 hod. 
Neděle - Mše svatá, prostranství u kapličky, začátek v 10.30  hod.   

- reprodukovaná hudba
Pondělí -  tradiční DOZVUKY  

Aktuální informace z ObÚ Vavřinec
•Z důvodu probíhající rekonstrukce budovy bývalé školy ve Vavřinci je do odvolání 
knihovna ve Vavřinci uzavřena. Ke vrácení vypůjčených knih budou čtenáři vyzváni 
hlášením v místním rozhlase.       

•Při příležitosti svěcení symbolů obce byl  zhotoven videozáznam akce ve formátu 
VHS a DVD, který je možné zapůjčit ve všech místních knihovnách. 

•Stále jsou  k zakoupení  na  obecním  úřadu  pamětní  publikace  „Střípky  z naší 
minulosti“ za cenu 50 Kč. 
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•Oznamujeme, že na stanovišti kontejnerů jsou umístěny nádoby na drobný kovový 
odpad, jako např. obaly od konzerv, laků na vlasy, šlehačky apod.. Žádáme občany, aby 
využili nádob na odložení uvedených obalů, čímž přispějí ke snížení hmotnosti odpadů 
uložených do popelnic.   

•Přestože uplynul termín pro zaplacení alespoň poloviny místního poplatku za odpady 
na letošní rok, do dnešního dne nemá poplatek uhrazeno 13 občanů s trvalým pobytem 
v obci (8 z Vavřince, 1 ze Suchdolu, 4 z Nových Dvorů). Dále upozorňujeme občany, 
kteří neuhradí poplatek ani do termínu 31. 7. 2007, bude poplatek navýšen o 50 % a o 
náklady spojené s exekučním vymáháním.  Tímto způsobem bylo dosaženo toho, že 
obec nemá za loňský rok žádné pohledávky za odpady.             

•Poplatek ze psů – dnem 31. 5. 2007 uplynul termín pro zaplacení poplatku ze psů na 
rok 2007.  K dnešnímu dni nemá stále  tento poplatek uhrazeno 10 vlastníků psa (5 
z Vavřince, 2 z Veselice, 1 ze Suchdolu a 2  z Nových Dvorů.  

•Materiál k odprodeji – v souvislosti s rekonstrukci budovy bývalé školy ve Vavřinci 
je  k odprodeji  menší  množství  použitého nepotřebného materiálu,  jako např.  vnitřní 
dveře,  parkety,  elektrické bojlery na  vodu,  stropní  světla,  garnyže,  shrnovací  stěna, 
apod.   Zájemci o uvedený materiál se mohou v úřední dny dostavit na obecní úřad, kde 
jim bude umožněno si nabízený materiál prohlédnou a v případě zájmu odkoupit.  

          Obecní úřad

Zubní pohotovost v měsíci červnu 2007
O sobotách, nedělích a svátcích od 8.00 do 12.00 hodin na níže uvedených adresách. 
Mimo výše uvedenou dobu je služba zajištěna na Stomatologické klinice u Svaté Anny, 
tel.  ústředna  543181111,  a to  od  19.00  do  7.00 hod.  ve  všední  dny  a nepřetržitě 
o svátcích.

Červen

2. 6. MUDr. Jílková, Rájec, Ol. Blažka 145,...........................................  516 432 138
3. 6. MUDr. Juráková, Blansko, Pražská 1b,...........................................  516 418 787
9. 6. MUDr. Klapušová, Poliklinika Blansko, Sadová 33,.......................  516 488 452
10. 6. MUDr. Kovandová, Poliklinika Blansko, Sadová 33,...................  516 488 450
16. 6. MUDr. Kulhánková, Křtiny, Zdrav. středisko,...............................  516 439 190
17. 6. MUDr. Kupková, Poliklinika Blansko, Sadová 33,.......................  516 488 457
23. 6. MUDr. Láníková, Poliklinika Blansko, Sadová 33,.......................  516 488 456
24. 6. MUDr. Levová, Adamov, Smetanovo nám. 327,...........................  516 447 606
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30. 6. MUDr. Miklíková, Blansko, ZŠ Rodkovského,.............................  516 418 101

Zdroj: Stránky Města Blanska na  adrese  http://www.blansko.cz/clanky/07/02/zubni-
pohotovost-2007-1.php.
   

Společenská kronika: duben – květen 2007
Níže  uvedení  oslavenci  písemně  souhlasili  se  zveřejněním  údajů 

v INFORMAČNÍM ZPRAVODAJI.

Jméno jubilanta Bydliště Věk

Nečas Milan Vavřinec 80 75 roků

Kovaříková Marta Vavřinec 27 60 roků 

Hloušek Karel Veselice 61 70 roků

Jubilantům srdečně blahopřejeme

* * *

Informační zpravodaj Obecního úřadu sloučených obcí
Vavřinec – Veselice - Suchdol - Nové Dvory

vychází pravidelně dle potřeby ObÚ Vavřinec.
Toto číslo bylo dáno do tisku 30. 5. 2007

Uzávěrka příštího čísla je 15. července 2007
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